
Heips!

Jo muutaman vuoden yhdistyksen hallituksessa olleena nyt vähän kevyempi pesti 
hallituksen jäsenenä ilman kummempaa nimikettä. Hääräilen mm. tapahtumissa, 
värkkäilen nettisivuhommia ja somea sekä toimin SEELin yhteyshenkilönä.

Harrastusvuosia on takana muutampi, homma tais lähteä lapasesta 2000-luvun 
alkupuolella alunperin hämpeistä, mutta sittemmin elukkahuonetta ovat valloittaneet myös 
erinäiset käärme-, lisko-, ötökkä- ja sammakkolajit. Kasvatan pienimuotoisesti 
harjasgekkoja ja satunnaisesti saattaa jotain muutakin lajia liietä myyntiin saakka.

Tehdäämpä tulevasta vuodesta taas mukava vuosi harrastuksen parissa!

Terveisin,

Ansku


